
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 3. května 2022  
 

 

Přítomni:      prof. Jeníček, dr. Bindzar, doc. Hlinčík, doc. Kubička, doc. Šimáček, doc. Macák, 

doc. Kubal, dr. Váchová, doc. Sýkora, dr. Šmejkalová, doc. Říhová Ambrožová, 

Ing. Vitvarová, Ing. Šritrová, Šárka Dintarová 

Omluveni:   doc. Ciahotný, prof. Kočí, prof. Bartáček 

 
 

 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Příprava knihy k 70. výroční VŠCHT (za nás doc. Ciahotný, prof. Wanner). 

 Spolupráce s Karlovarským krajem. 

 OP JAK. 

 

Pror. Jahoda 

 

Pror. Vojtěch 

 

Pror. Pospíšil 

 

Pror. Rumlová 

 Letos je obrovský zájem studentů  o výjezdy na program Erasmus, pokud nebude navýšen 

rozpočet, bude nutno mít výběrová řízení. 

 

Kvestorka 

 Jednání o rozpočtu. Předpokládá se schválení do konce května t .r. 

 Sbírka na pomoc Ukrajině.  

 Univerzita v Mykolajivu žádá o pomoc na zařízení na úpravu pitné vody.  

 

Prof. Cibulka – senát 

 

Ing. Starý – koleje VŠCHT 

 

Projektové centrum VŠCHT – Ing. Štěpánková 

 Nový letáček o činnosti projektového centra (viz příloha k zápisu z KD). 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 24. 5. 2022. 

 

 

Informace z KD 

 

prof. Jeníček – děkan 

 Byly předány studentské ceny Vitriol (Cena Vitriol je ocenění, které udělují studenti 

nejoblíbenějším pedagogickým i nepedagogickým pracovníkům VŠCHT. Cílem je ocenit práci 

těch, kteří nad rámec svých pracovních povinností inovují výuku a dokáží strhnout studenty pro 

svůj obor svým zápalem a vědomostmi při přednáškách). Jsme rádi, že jedním z takových 

pedagogů je i výzkumný pracovník Ústavu plynných a pevných paliv a ochrany ovzduší – Ing. 



Marek Staf, Ph.D. Jako nejoblíbenější nepedagogický pracovník byla studenty zvolena paní 

Šárka Dintarová. 

 Garanti stávajících studijních programů – bohužel není dostatek habilitovaných pracovníků, 

aby mohly změny nastat. 

 Pan děkan odešle naše stanovisko ke stavbě nové budovy na Vítězném náměstí. 

 Do prázdnin by se měla konat ustavovací a seznamovací Vědecká rada FTOP. Možné termíny 

19. 5. nebo 1. 6., Ing. Šritrová zašle hlasování. 

 OP JAK – za naši fakultu prof. Bartáček a doc. Kubička. Pan děkan přijímá i nové návrhy – 

např. prof. Kočí? 

 Chystané konkurzy – vedoucí ústavů 14. 6. ve 13. hodin (před kolegiem děkana), odborní 

asistenti na Ú215 v červnu, Ing. Šritrová zašle podrobnosti. 

 Nominace prof. Kočího na Votočkovu cenu bude posunuta na příští termín. 

 

doc. Sýkora 

 Stanovení výpočtu pedagogických výkonů – diskuze o kritériích s ústavem 216, pro příští roky 

se zamyslet nad modifikací způsobu výpočtu. 

 

dr. Bindzar – proděkan pro pedagogiku 

 Společný základ, v pátek 6. 5. proběhne jednání s prorektorem Jahodou (účastní se také garanti 

bc. a mgr. programů). 

 Povinné předměty zabírají 56% kreditů. Pro FTOP by nejlepší cestou bylo mít část „tvrdého 

základu“ a zbytek volitelné předměty. Je třeba vyřešit otázku laboratoří ve společném základu. 

Kredity za laboratoře by mohly zůstat v současném rozsahu, měli bychom mít však možnost 

prosadit naše specializované laboratoře. 

 Pokud bychom změny chtěli, bude třeba změnového řízení původních programů či si 

akreditovat programy nové. 

 Pan děkan apeluje na ty, kterých se schůzka bude týkat, aby hlasovali za případné rozvolnění 

společného základu. 

 Do 5.5. zahraniční oddělení sbírá vyjádření zájmu ukrajinských studentů o studium na naší 

univerzitě. Poté se rozešle na fakulty a ty rozhodnou, zda se otevře přijímací řízení. Dokumenty 

se budou nahrazovat čestným prohlášením. Také budou muset projít přijímacím řízením 

z českého jazyka. 

 Ruští a běloruští studenti – stále není stanoven postup z MŠMT. Současní studenti víza obdrží, 

noví uchazeči o studium nikoliv. Vedení školy vydá výnos jak postupovat. Pro současné i nové 

studenty budeme muset hlídat témata bakalářských, magisterských a doktorských prací. 

 Dr. Bindzar poděkoval Dr. Kroufkovi za účast na jazykových přijímacích zkouškách pro 

bakalářské studenty a přijímacích pohovorech pro magisterské studenty. 

 Přijímací pohovory do bakalářského studia – zřejmě budou pro studenty, kteří nemají na střední 

škole předměty, pro které se stanovuje průměr pro přijetí. Doplnění Dr. Šmejkalové – je možno 

využít Scio testy. 

 Pedagogické oddělení bude mít novou pracovní sílu, která bude mít na starosti akreditace a 

změnová řízení. 

 Akreditační řízení běží pro IMETE i Udržitelnost. 

 Omezování klimatických změn – připomínky od Ing. Kavalcové budou zapracovány. 

 Hodnotící komise NAU – bude nutno zvážit, zda by tam neměl být zástupce z FTOP. 

 Dr. Bindzar zasílal analýzu „problému Matematika“. Vrátí se zpět průběžné testy.  

 Výnos o organizaci příštího ak. roku. V ZS 22/23 vypadnout dva čtvrtky a dva pátky. Hledá se 

jak nahradit, zřejmě dojde ještě ke změně Výnosu. 

 Odborná praxe studentů není možná na VŠCHT.  

 Dr. Bindzar připomíná, že 11.5. je termín odevzdání DP. Závěrečná práce je možná psát v AJ, 

obhajoba a posudky pak budou v českém jazyce. 



 Studentská anketa, zástupce studentské části Akademického senátu VŠCHT přednesl 

připomínky k předmětům Environmentální inženýrství a Chemie geosféry, dr. Bindzar prosí o 

prověření vedoucího ústavu 240. 

 Dr. Bindzar připomíná, že v době konání termínů SZZ magisterských i bakalářských státních 

zkoušek by zaměstnanci ústavů neměli čerpat dovolenou. 

 Konferenční sestava z ústavu 215 bude převedena na děkanát FTOP (do nové zasedací 

místnosti v Zikova). 

 Příští rok budou končit 4 studenti magisterského studia v anglickém programu, Dr. Bindzar 

prosí o připravení témat pro tyto studenty. 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Publikační výkony. Zpětná vazba pouze z ústavu 215 a 216. Doc. Hlinčík žádá ostatní vedoucí 

ústavů o zaslání. 

 eDoktorand – zřejmě se najme externí firma pro správu systému. Také zřejmě dojde k jinému 

hodnocení doktorandů. 

 Navýšení stipendia pro studenty DSP bylo schváleno. 

 Končí akreditace starých doktorských studijních program. Doc. Hlinčík navrhl uznání celých 

bloků absolvovaného studia. 

 

doc. Kubička – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Festival Ro(c)k for People, Dr. Škarohlíd vystoupí a připravuje se zviditelnění fakulty. 

 Řeší se náplň práce Ing. Gajdoše pro pozici pracovníka pro propagaci fakulty. 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 SIS a zadávání témat prací – dotaz na Dr. Bindzara, jak budou schvalována témata, aby studenti 

práci viděli – schvaluje Š. Dintarová, v budoucnu by měli témata schvalovat garanti studijních 

programů. Žádost o schválení zadání zatím zasílat Dr. Bindzarovi a v kopii Š. Dintarové. 

 

Ústav 216 (doc. Hlinčík) 

 

Ústav 217 (dr. Bindzar) 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 Dotaz, zda studenti doktorského studia nesmí učit? Vnitřní předpis školy určuje, že pokud 

student neprovádí pedagogickou činnost, nedostane pedagogický příplatek. Čili student může 

i nemusí učit. 

 

Ústav 241 (Ing. Vitvarová) 

 Budou se připravovat dva projekty v rámci programu Horizon, spolupráce s ústavy 216 a 218?  

 Na konci června proběhne velký meeting mezinárodní spolupráce s ústavem 241. Ing. 

Vitvarová nabízí prezentaci posterů o činnostech ostatních ústavů. 

 

Senát (Dr. Váchová) 

 Senát se sejde 6.5.  

 

Ing. Šritrová  

 Prosí ústavy 215 a 216 o zaslání komise pro přijímací řízení do doktorských studijních 

programů. 

 

Šárka Dintarová 

 

 



Různé 

 

 

Příští termín konání kolegia děkana bude 24. 5. 2022 ve 14 hodin v knihovně Ústavu 

technologie vody a prostředí 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


